

## Minnesanteckningar

### Styrgruppsmöte SwedeAmp 2014-04-03, Patienthotellet Lund

Närvarande:

Anders Stenström(AS), Annelie Roubert(AR), Bengt Söderberg(BS), Jan Larsson(JL), Kerstin Hagberg(KH), Louise Mattsson (LM), Robert Holmgren(RH)

1. Nye medlemmen i styrgruppen, Annelie Roubert, hälsades varmt välkommen till gruppen efter ömsesidiga presentationer.
2. AS avtackades för sitt värdefulla arbete som registerhållare och BS tar över som ny registerhållare.
3. Det för ca.2 år sedan inlämnade ärendet angående registersäkerheten har besvarats av Datainspektionen.. De säger att privata vårdgivare inte får ha tillgång till Landstingens patientdata. Region Skåne har beslutat att inte överklaga detta. AR påpekar att om patienten medgivit att finnas i sammanhållen journal så har alla vårdgivare till patienten rätt att se alla patientens data.

Beslutades att gruppen gör följande åtgärder:

\*Skapa en kryssruta i formulär 1: Pat. Har inte motsatt sig reg. I kvalitetsregister Swedeamp.

\*BS undersöker om "Search Item" funktionen kan tas bort.

\*BS kontaktar Bergstrand (personuppgiftsansvarig i reg. Skåne) och RC Syd för att få till ett möte med Swedeamp angående denna fråga.

Dessutom BS kontaktar SKL angående Datainspektionens beslut.

AR ska diskutera problemet med registeranvändare hos sig.

4. JL och Perove ska presentera registret för ortopedtekniska och för ortopedier i Umeå den 13/6.

5. BS har haft några möten med Swedvasc. Samarbete med Swedvasc är önskvärt men styrgruppen beslutade att skjuta på detta pga. att andra frågor måste prioriteras först. BS skriver svar till Swedvasc.

6. Reg. Skåne och ekonomi. Det har varit problem med bokföring och registrering av pengar. Varje faktura ska registreras av registerhållaren samt Eneroth på reg. Skåne. BS önskar få tillgång till bokföringsprogram för att det ska fungera bättre. Beslutades att styrgruppen ska skicka kopior på fakturor till Perove. Beslutades att AS nu ska rekvirera årets medel till registret.

7. Beslutades att Swedeamp ska arrangera ett registermöte för användare av registret förslagsvis den 11-12/9 2014 i Växjö (AR kollar) eller Helsingborg(BS kollar).Behöriga användare ska få fritt deltagande men får stå för resa själva.

8. Ansvarsområden och kontaktytor inom styrgruppen.

Kontakt med RC Syd: JL,BS

Datauttag,analys,kontakt med sjukgymnaster: KH

Protokoll,kontakter med OI: Perove, RH

Datauttag protes: BS  
Administrativ support: AS  
Dataförbättringar: AR  
Hemsidan, datakontakter, blankett 6: LM  
Revision: Elisabeth Quensel

9. ISPO mötet 2015. KH och BS arbetar med ett förslag till en presentation till mötet. Preliminär titel på presentationen:  
”Hur samlar man data inom ortopedtekniken?”
10. Uppdateringsrutin för användare. Beslutades att Perove sköter denna fråga enligt det av JL mailade förslaget den 2/4. Alla ska förnyas samtidigt den 1 september.
11. Datauttag ska göras enligt tidigare beslut (se JL:s mailutskick). JL börjar att arbeta med detta. Ska vara klart före 15/5.
12. BS har kontaktat Filippa angående animering till hemsidan. Manus till detta är på börjat. Beslutades att protokollen från styrgruppsmöten ska visas på hemsidan igen, LM ansvarig för detta.
13. Ändring av kryssrutor ska göras. Byte till radioknapp innebär att endast ett alternativ kan väljas.
14. KH visade uttagna data gällande Göteborg. Dessa kommer att visas på sjukgymnastdagarna.
15. Beslutades att protokoll från styrgruppsmöten ska visas på hemsidan samt att mall för protokollen ska göras, ansvarig LM.
16. Nästa möte blir den 8/5 i Lund. Den 9/5 ska KH, JL och BS ha ett möte med RC Syd.

Protokoll fört av  
Robert